
Referat fra GMU møde torsdag den 23.3.2023

Til stede: Jens, Sif, Henrik og Povl (ref.)

1. Udeståender om gødning af grønne tage

- Vi kan tilsyneladende ikke få organisk økologisk gødning. De green-Washer, for

de siger, deres gødning er organisk, men den er halvt blandet op med uorganisk.

Jens har skrevet til firmaet. Afventer svar.

- Vi / Driften / Byggeudvalget må bede om Rambølls vurdering på

byggeudvalgsmøde.

2. Årets molok-vask

- Det vil være fint, at Driften sætter vask af poser og beholdere i værk

omkring den 1.6.

3. Energisparekampagne: Henvendelser til udvalg mm.

- Det er passé nu, så vi udsætter til efteråret.

4. Materialegård: Projektet er nu sendt til kommunen

- Taget til efterretning.

5. Klunsermøde

– Godt møde. Referat er omsendt.

6. Aktiv fest den 18.3.

– Hyggelig fest. Fungerede godt – også med vores Versus-Quiz.

7. Lammemøde den 20.3.

– Der kommer ikke lam i år.

- Når vi næste gang skal have lam, skal folden være afspærret for hunde et

halvt år før.

8. Stormskade i naturskoven

– Jens fik klaret med Driften, at den farlige stamme blev skåret op.

- Jens og Henrik kigger på, hvor stumperne kan placeres.

9. Mail fra Danny om tømiddel



– Vi skal lige have spurgt ind til, hvad Driften bruger til glatførebekæmpelse, så

det står lysende klart for os.

10. Mail fra Danny om manglende lys ved affaldsø i Humle.

– Det er tilsyneladende en byggesagsting, så den må vi have med i

Byggeudvalget.

- Affaldsøen er også blevet påkørt. Det må vi også have med.

11. Beboermøde den 28.3

– Povl og Henrik stiller op til Brugergruppen.

– Der er indkommet et forslag om at gøre P-pladserne størrelser (bredere). Det

lyder fornuftigt. Vi foreslår, at Driften sætter det i værk i takt med at

Helhedsplanen forlader de enkelte P-pladser, startende med Slipperne.

12. Handleplan

– Intet nyt

13. Andet

- Indlæg til Hyldeposten: En statusfortælling om brugen af el-ladestandere

14. Næste møde

- Onsdag den 26.4. kl. 8.00

Povl


